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بارسا بی رحم بود و رئال تنبل! 
مطبوعات اسپانیا به تمجید 
از بازیکنــان ژاوی مخصوصــا 
بارســایی ها  جدیــد  خریــد 
پرداختند و از تنبلی و نمایش 
ضعیف رئــال مادریــد انتقاد 
کردند. به گــزارش فارس، در 
کشور آمریکا دیدار دوستانه ال کلاسیکو بین بارسلونا و رئال مادرید برگزار شد که 
شاگردان ژاوی در یک بازی کاملا برتر به برد یک بر صفر رسیدند. تک گل بارسلونا 
را رافینیا، خرید جدید آبی اناری ها به ثمر رساند تا در همین بازی اول عیار خود را 
نشــان دهد. این مسابقه با واکنش های مختلفی از رسانه های اسپانیا روبه رو شد و 
مارکا آن را ال کلاسیکوی غیر دوستانه دانست.رسانه مادریدی مارکا مطلب اصلی 
خود را با تیتر »رافینیای تاثیرگذار در ال کلاســیکوی به شدت غیر دوستانه« به 
روی سایت برد. مارکا به لحظات درگیری بازیکنان بارسا و رئال پرداخت و از تنش 
زیادی در این مســابقه به ظاهر دوستانه حرف زد. رسانه اسپانیایی این مسابقه را 
همچنین دوئل چهره های جدید مثل رافینیا، کریستینسن و لواندوفسکی از بارسلونا 
و شوامنی و رودیگر از رئال مادرید دانست و نوشت: تقابل آنها در این مسابقه نوید 
یــک جدال جذاب در فصل را می دهــد. ادن هازارد نیز با اینکه چهارمین فصل از 
حضورش در رئال مادرید را تجربه می کند، برای اولین بار در ال کلاســیکو حضور 
پیدا کرد و اصلا بازی خوبی نداشت. مارکا بازی هازارد را مثل لواندوفسکی دانست و 
نوشت که خرید جدید بارسلونا در یک نیمه ای که حضور داشت عملکرد آن چنان 
خوبی نداشت. نشریه موندو نیز در سایت خود از تیتر »بارسلونا پادشاه ال کلاسیکو 
در آمریکا« اســتفاده کرد و به تمجید از نمایش بازیکنان ژاوی پرداخت. نشــریه 
اسپورت بارسلونا نیز نوشت: بازی بسیار خوبی بود و رافینیا گلی بسیار خوب به ثمر 
رســاند. این ترکیب بارسلونا می تواند بسیار قدرتمند و زهردار باشد. آنها می توانند 
بســیار بی رحم باشند. آ.اس مادرید نیز به تمجید از رافینیا پرداخت و او را اهرمی 
بزرگ برای بارســلونا برای پیروزی در این مسابقه دانست. آ.اس در گزارش خود به 
عملکرد ضعیف رئال مادرید اشــاره کرد و نوشت که آنها واقعا روز تنبلی داشتند و 
کورتوا بهترین بازیکن آنچلوتی بود که چند مهار خوب داشــت. رئال مادرید اولین 
بازی پیش فصل خود را با شکســت آغاز کرد ولی 2 بازی دیگر در آمریکا خواهد 
داشت. آنها با »کلاب آمریکا« دیدار خواهند کرد و سپس با یوونتوس دیدار خواهند 
کرد. بارسلونا نیز 3 روز در آمریکا به مصاف یووه خواهد رفت تا به اردوی پیش فصل 

خود در آمریکا پایان دهد.

احسان حدادی در قهرمانی جهان چندم می شد؟
احسان حدادی در صورتی 
که در قهرمانی جهان شرکت 
می کــرد با توجه بــه آخرین 
رکــوردش نه تنهــا به فینال 
رده بندی  در  که  نمی رســید 
نهایی هم جایگاه خوبی را به 
گزارش  به  نمی آورد.  دســت 
ایسنا، مســابقات دوومیدانی 
قهرمانی جهان از 2۴ تیر به میزبانی اورگان آمریکا آغاز شده است و تا دوم مرداد 
ماه ادامه دارد. احسان حدادی در پرتاب دیسک و مهدی پیرجهان در دوی ۴۰۰ 
متر بامانع دو نماینده ایران در این مسابقات بودند که به دلیل عدم صدور ویزای 
آمریکا برای پیرجهان شــانس شرکت در رقابت ها را از دست دادند. البته احسان 
حدادی مشــکلی برای حضور در آمریکا نداشت و گفته شد به دلیل حمایت از 
پیرجهان به اورگان نمی رود اما به نظر می رســید که بیشتر توجیه است و دلیل 
اصلی وضعیت آمادگی و رکوردی اش بود. حدادی در اولین مرحله لیگ که چند 
روز قبل از قهرمانی جهان برگزار شد، رکورد ۵۸.۵۷ متر را ثبت کرد و با توجه به 
رکوردهایی که در رقابت های پرتاب دیســک قهرمانی جهان به دست آمد با این 
رکورد بین نفرات آخر قرار می گرفت. در دور مقدماتی پرتاب دیسک 2۹ شرکت 
کننــده در دو گروه با هم به رقابت پرداختند که میکــولاس الکنا از لیتوانی با 
پرتابی به طول ۶۸.۹۱ متر در جایگاه نخست قرار گرفت و توربن برندت از آلمان 
با ۵۴.۱۱ متر بیســت و نهمین نفر رنکینگ بود. دو پرتابگر دیگر با رکوردهای 
۵۸.2۵ متر و ۵۸.۴۴ متر بالاتر از ورزشــکار آلمانی قرار داشتند که با احتساب 
رکورد ۵۸.۵۷ متر احســان حدادی می توان انتظار داشــت در صورت حضور در 
این مســابقات جایگاهی بهتر از 2۶ یا 2۷ بین 2۹ نفر به دست نمی آورد. رکورد 
آخرین پرتابگری هم که به عنوان دوازدهمین نفر به فینال راه پیدا کرد، ۶۴.۱۴ 
متر بود. بنابراین احسان حدادی نه تنها شانسی برای صعود به فینال نداشت که 
نمی توانســت در رده بندی نهایی هم جایگاه خوبی را به دست بیاورد. در نتیجه 
کناره گیری از مسابقات عاقلانه ترین کاری بود که این ورزشکار می توانست انجام 
بدهد. هرچند که آن را به عدم صدور ویزا برای پیرجهان گره زد تا چهره  بهتری از 
خود به نمایش بگذارد.   در پایان رقابت های فینال پرتاب دیسک کریستین چه از 
اسلوونی در جایی که پرتابگر مطرحی چون دانیل استاهل سوئدی حضور داشت، 
پرتابی به طول ۷۱.۱3 متر را ثبت کرد و مدال طلا را به دســت آورد. اســتاهل 

در این مسابقات دستش از مدال کوتاه ماند و با رکورد ۶۷.۱۰ متر چهارم شد.

بلاتکلیفی فدراسیون ژیمناستیک یک ساله شد
با وجــودی که ۱۰ روزی اســت 
دوره سرپرســتی حمید احمدی در 
فدراســیون ژیمناســتیک به پایان 
رســیده اما هنــوز وزارت ورزش در 
یک سالگی بلاتکلیفی این فدراسیون، 
برنامــه ای برای برگــزاری انتخابات 
این فدراسیون اعلام نکرده است. به 
گزارش ایسنا، فدراسیون ژیمناستیک 
۶ ماه بعد از پایان ریاســت زهرا اینچه درگاهی در بلاتکلیفی به ســر برد تا اینکه 
23 دی ۱۴۰۰ وزارت ورزش و جوانان حمید احمدی را به عنوان سرپرســت این 
فدراسیون انتخاب کرد. انتخاب احمدی از همان ابتدا به دلیل قانون بازنشستگی با 
مشکلات و اما و اگرهایی روبه رو بود اما او همچنان به کار خود در این فدراسیون 
ادامه داد. اکنون دوره ۶ ماهه سرپرستی احمدی در این فدراسیون به پایان رسیده 
و در حالــی که پیش از این وزارت ورزش اعلام کرده بود که با توجه به پایان دوره 
سرپرستی و همچنین موضوع بازنشستگی احمدی، فرد دیگری را برای سرپرستی 
این فدراسیون انتخاب خواهد کرد اما هنوز با گذشت ۱۰ روز هیچ اقدامی از سوی 
وزارت ورزش و جوانــان صورت نگرفته و موضوع انتخابات این فدراســیون نیز در 
هاله ای از ابهام اســت. ژیمناستیک بعنوان یک رشــته مهم و مادر اکنون بیش از 
یک ســال است که رییس ندارد و منتظر تعیین تکلیف است. مشخص نیست که 
چرا وزارت ورزش برای برگزاری انتخابات این فدراسیون اقدامی نمی کند. احمدی 
سرپرســت این فدراسیون می گوید مسئولان وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک 
اعلام کرده اند که فدراســیون باید به سمت برگزاری انتخابات برود اما هنوز وزارت 
ورزش هیچ ابلاغی برای ثبت نام از کاندیداها صادر نکرده است. از طرفی به دلیل 
وجود شک و شبهه در فرآیند برگزاری انتخابات کمیسیون های ورزشکاران، مربیان 
و داوران نتیجه آن حدود یک ماه از برگزاری هنوز اعلام نشــده اســت. قرار است 
دفتر امور مشترک وزارت ورزش و جوانان نتیجه این انتخابات را تایید یا لغو کند تا 
بتوان ثبت نام از کاندیداها را انجام داد. به نظر می رسد اکنون وزارت ورزش باید با 
شروع فرآیند انتخابات، این رشته را بعد از یک سال که بدون رییس اداره می شود از 
بلاتکلیفی خارج کند و اجازه ندهد این رشته پایه بیش از این با سرپرست اداره شود.

اوسمار لاس از کورینتیانس تا پرسپولیس
باشگاه پرسپولیس در نهایت به توافق ابتدایی با دستیار برزیلی مدنظر یحیی 
گل محمدی دســت یافت و ویه را به زودی راهی تهران خواهد شــد. به گزارش 
»ورزش ســه«، در شــرایطی که طی روزهای اخیر شایعات زیادی درباره گزینه 
دستیاری یحیی گل محمدی شکل گرفته بود، در نهایت باشگاه پرسپولیس موفق 
شــد با اوسمار لاس ویه را به توافق ابتدایی دست یابد و با ارسال پیش قرارداد و 
توافق، در انتظار نهایی شدن این انتقال و حضور این مربی برزیلی در تهران است. 
اوسمار ویه را ۴۷ ساله و متولد پاسو فوندو برزیل است و علاقه اش در تیم هایی که 
کار کرده بر پایه سیستم ۱-3-2-۴ است.  ویه را مربیگری را از سال 2۰۰۹ یعنی 
زمانی که 3۴ ساله بود استارت زده و در تیم یوونتود برزیل به عنوان مدیرفنی کار 
را شروع کرده است. زیر 2۰ ساله های کورینتیانس، براگانتینو، گوآرانی، ویتوریا 
و اینترناسیوناله از دیگر تیم هایی بودند که این مربی در آنها فعالیت داشته است. 
اوسمار ویه را اکنون بعد از دریافت پیشنهاد از پرسپولیس، موافقت ابتدایی خود را 
به باشگاه اعلام کرده است و بعید به نظر می رسد مشکلی در مسیر اولین چالش 
او خارج از فوتبال برزیل وجود داشته باشد. باید به زودی در انتظار این انتقال و 

حضور او روی نیمکت پرسپولیس در کنار یحیی گل محمدی ماند.

اخبار کوتاه

ادعای رئیس سابق دپارتمان حقوقی فدراسیون فوتبال 
درباره قرارداد »مارک ویلموتس« سرمربی بلژیکی در صورت 
تایید نهایی، عمق فاجعــه در پرونده این مربی »نجیب« و 

عاملان این پرونده را مشخص می کند.
به گزارش  مهر، صفی الله فغانپور رئیس سابق دپارتمان 
حقوقی فدراسیون فوتبال صبح امروز در مصاحبه ای مدعی 
شــد رای محکومیــت ۶ میلیون یورویی ایــران در پرونده 
شکایت مارک ویلموتس توسط دادگاه عالی ورزش شکسته 

شده است.
فغانپور مدعی شد بر اساس رای دادگاه »کاس« که این 
هفته اعلام می شــود، ایران باید مبلغی در حدود 3 میلیون 

یورو به ویلموتس پرداخت کند.
نکته عجیب اظهارات فغانپور اما آنجاست که او حتی این 
مبلغ 3 میلیون یورو را ناچیز می داند و بابت این رای تبریک 
هم می گوید: »باید موفقیتی که در دادگاه عالی ورزش کسب 
کردیم را تبریک بگویم. الان باید مبلغی را پرداخت کنیم که 

خیلی قابل توجه نیست«!
امــا این اظهارات چنــدان دور از انتظار هم نبود چرا که 
حتی قبل از شــروع ثبت نام گزینه های انتخابات ریاســت 
فدراســیون فوتبال زمزمه هایی وجود داشت مبنی بر اینکه 
عامــل یا عاملان اصلی عقد قــرارداد ویلموتس قصد دارند 
بــا بزرگنمایــی در رای دادگاه کاس، زمینه حضور خود در 

انتخابات را فراهم کنند.
مهدی تاج رئیس سابق فدراسیون فوتبال را شاید بتوان 
چهره اصلی این ماجرا دانســت. تاج در زمان حضورش در 
این فدراســیون، بعد از کنار گذاشتن »کارلوس کی روش« 

سراغ مارک ویلموتس رفت و او را حتی یک مربی »نجیب« 
معرفی کرد که دیگر قرار نیست بهانه های کی روش را تکرار 
کند. ویلموتس که با قراردادی ۴ ساله به تیم ملی ایران آمده 
بود تنها ۵ ماه در این تیم دوام آورد و به بهانه نگرفتن حقوق 

و معوقات، قراردادش را با ایران فسخ کرد.
پیــش از بازی با بحرین و عــراق، ویلموتس از آمدن به 
ایــران خودداری کرد تا فدراســیون را مجبور کند مبلغ 2 
میلیون یورو از مطالباتش را از طریق شرکت سرمایه گذاری 
تامین اجتماعی )شســتا( پرداخت کند. او سپس در آن دو 

مســابقه حساس روی نیمکت تیم ملی نشست و ایران را با 
دو باخت تا آســتانه حذف از مسابقات انتخابی جام جهانی 

قطر پیش برد.
ایــن مربی بلژیکی ســپس با طرح شــکایت ۶ میلیون 
یورویــی علیه ایران در فیفــا، کار را به جاهــای باریک تر 
کشــاند و فدراسیون فوتبال کشورمان را به شرایط حساس 
و خطرناکی وارد کرد. به موازات این شــکایت، ســاختمان 
فدراســیون فوتبال بــه خاطر عدم تعهد به شســتا )بابت 
بازگرداندن 2 میلیون یورو(، مصادره شــد و مشکلاتی هم 

برای ساختمان باشگاه پرسپولیس بوجود آمد. به همه این 
اتفاقات، باید نگاهی هم به مدت زمان حضور ویلموتس در 
ایران بیاندازیم. این مربی بلژیکی در اوایل سال ۱3۹۸ ابتدا 
به ایران سفر کرد و امکانات کمپ تیم های ملی را از نزدیک 
مورد بررسی قرار داد. او سپس در ۱ خرداد ۱3۹۸ با حضور 
در دفتر نمایندگی ایران در بروکســل، قراردادش را با ایران 

امضا کرد.
پرونده حضور ویلموتس در ایران در تاریخ 23 آبان و بعد 
از باخت مقابل عراق بسته شد. او به بلژیک رفت و دیگر به 
ایران بازنگشت تا اینکه فدراسیون چند هفته بعد رسماً خبر 

جدایی اش را تایید کرد.
در واقع ویلموتس در حدود ۵ ماه و برای ۶ مســابقه )با 
احتســاب دو بازی دوستانه مقابل ســوریه و کره جنوبی( 
سرمربی ایران بود. او 2 میلیون یورو قبل از دیدار با بحرین 
گرفت و با احتســاب 3 میلیون یورو رای دادگاه کاس، بالغ 
بر ۵ میلیون یورو دریافتی از ایران خواهد داشــت. به نوعی 
می توان این طور نتیجه گرفت که این مربی »نجیب« ماهی 
یــک میلیون یورو برای فدراســیون آب خــورد آن هم در 
شرایطی که هیچ آورده ای برای تیم ملی به جز »بدبختی« 
نداشــت. کنار هم قرار دادن همه این مســائل اســت که 
اظهارات فغانپور و تبریک او بابت محکومیت در این پرونده 
را عجیب تر می کند. آیا قرار است شکست خوردگان بزرگ 
در یک پرونده ۵ میلیون یورویی، »قهرمان نما« های جدید 
فوتبال ایران باشــند؟ آیا قرار است صلاحیت کسانی که در 
این پرونده نقش اصلی را داشــته اند، دوباره برای ریاســت 

فدراسیون فوتبال تایید شود؟

سرمربی تیم فوتبال استقلال گفت: برای کسب موفقیت 
به اســتقلال آمدم و ذهن برنــده ای دارم. از هواداران هم 

انتظار دارم تیم شان را باور کنند و از آن حمایت نمایند.
به گزارش مهر، ریکاردو ساپینتو سرمربی پرتغالی آبی 
پوشــان پس از دومین دیــدار تدارکاتی تیمش در اردوی 
ترکیه گفتگویی مفصل با رســانه این باشگاه انجام داد که 

مشروح آن را در زیر می خوانید.
الان بیش از دو هفته اســت که شــما سرمربی 
جدید استقلال هســتید. در این خصوص صحبت 
کنید و اینکه دوره جدید کاری خودتان را به عنوان 

سرمربی جدید تیم استقلال آغاز کرده اید.
ســاپینتو همانطور که قبلًا هم در مصاحبه ای که با هم 
داشتیم و گفته بودم، هفته اول را اختصاص دادیم به اینکه 

همه بازیکنان را زیر نظر بگیرم.
فرصت دوباره بدهیم به بازیکنانی که الان با ما نیستند؛ 
بازیکنانی که قرضی به تیم های دیگر رفته تا خودشــان را 
نشــان دهند. همین طور تست آمادگی جسمانی گرفتیم 
و اینکه شــرایط بازیکنان را مد نظر داشته باشیم و اینکه 
مجموعه اطرافم را بیشــتر بشناسم و با باشگاه بیشتر آشنا 

شوم. بعد از این هفته باید تصمیماتی می گرفتم.
متاسفانه بازیکنانی داشــتیم که الان دیگر با ما 
نیســتند و راهی سایر تیم ها شده اند. بازیکنانی که 
خوب با ما تمریــن کردند، ظرفیت و کیفیت بالایی 
دارند اما متاسفانه ما نمی توانستیم همه بازیکنان را 

نگه داریم.
پس من باید انتخاب می کردم. به عنوان مثال بازیکنی 
مثل فردین، متین و همینطور امین که بازیکن باتجربه ای 
اســت و 3۴-33 ســال دارد اما می داند چطور بازی کند. 
بازیکنانــی که کیفیت خوبی دارند و می دانند باید چه کار 
کنند. به عنوان مثال فردین، بازیکن جوانی اســت که باید 
یاد بگیرد، باید بازی کند و تجربه کسب کند تا بتواند بهتر 
شود، بازیکن با کیفیت و سریعی است. همینطور متین که 
در نساجی خیلی خوب بازی کرد ولی ما جلالی و سلمانی 
را داریم و در این پســت سخت بود فرصت بازی پیدا کند. 

همینطور بازیکن جوان دیگری داشتیم.
ســینا، جواد، آرش و بازیکنانی که ظرفیت و استعداد 
خوبــی دارند. بازیکنان جوانی که من به آن ها گفتم بروند. 
به خاطر اینکه من نمی توانستم همه بازیکنان را نگه دارم 

و امیدوارم روزی به من نشان بدهند که اشتباه کردم. من 
این چالش را برایشان فراهم کردم و امیدوارم وقتی دوباره 
همدیگر را می بینیم، در بالاترین کیفیت باشند. این همان 
چیزی است که برای بازیکنانی می خواهم که الان پیش ما 
نیســتند و امیدوارم که خوش شانس باشند و بتوانند یک 
دوره کاری خیلی خوب داشــته باشــند. الان ما روی تیم 

خودمان تمرکز کرده ایم.
اصلی ترین دلیل برای اعزام تیم به اردوی خارج 

از کشور چه بود؟
به این دلیل به اردو آمدیم که فضای اختصاصی خودمان 
را داشته باشیم و بیشتر از قبل بازیکنان را بشناسیم و روی 

کار خودمان تمرکز کنیم.
بتوانیم بیشــتر و بیشــتر با هم ارتبــاط برقرار کنیم و 
همدیگر را بشناســیم. باید نظرات خــودم را به بازیکنان 
بگویــم در مــورد اینکه در بازی از آن هــا چه می خواهم؛ 
عملکــرد تیــم در زمان دفــاع و در زمــان حمله و همه 

چیزهایی که در لحظات بازی لازم است اجرا کنند.
برنامه های تمرینی و تاکتیکی متنوعی هم انجام 

می دهید.
مــا فقط نباید روی کارهای دفاعی کار کنیم، باید روی 
پرس کردن، روی بلاک کردن و بازی ســازی بلند یا کوتاه 
در زمان هایی که توپ داریم. چطور موقعیت سازی کنیم، 
چطور به گل برسیم و چگونه در سر جای خود قرار بگیریم. 
باید روی لحظاتی که تــوپ را در اختیار نداریم و یا توپ 
را از حریف پس می گیریم، تمرین کنیم. همین طور روی 
کارهایــی که باید در فضاها و قســمت های مختلف زمین 
انجام دهیم. ضربات ایســتگاهی دفاعی و تهاجمی را هم 
تمریــن می کنیم. ۱۰ روز اینجا هســتیم که تا جایی که 
می توانیــم تمرین کنیم. این هم به گونه ای نیســت که ما 
فقط یک بار روی این مســائل تمرین کنیم، باید مرتب به 
تمرین کردن ادامه دهیم. اگر روی برخی از این مســایل 
یــک تا دو هفته تمرین نکنیم، بایــد از اول آن ها را انجام 
دهیم. بــه دلیل اینکه اطلاعات زیادی بــه بازیکنان داده 
می شــود و بازیکنان باید دوباره و دوباره این ها را بشنوند و 

تمرین کنند تا در زمین مسابقه هم اجرا شود.
نکتــه قابل توجهی که در تمرینات شــما دیده 
می شــود، این است که شــما ارتباط خوبی با همه 
بازیکنــان دارید، بعضی وقت ها با آن ها شــوخی 

می کنید و می خندید و برخی مواقع لحظات شادی با 
آن ها دارید، اما در عین حال در تمرینات هم بسیار 

جدی هستید. در این خصوص صحبت کنید.
من یک بازیکن فوتبال بودم و خیلی دوســت داشــتم 
سرمربی ای داشته باشم که بتواند من را درک کند و با من 
صحبت کند. مربی که به من توجه کند و سعی کند بیشتر 
شــخصیت من را بشناسد. مربی ای که آرزوها، نقاط ضعف 
و نقاط قــوت من را درک کند. این برای من مهم اســت 
که این اطلاعات را داشــته باشم و بتوانم همه بازیکنان را 
درک کنم؛ زیرا من نمی توانم به همان روشــی که با یک 
بازیکن صحبت می کنم، با بازیکن دیگر هم به همان روش 

صحبت کنم. 
هرکس شــخصیت خــودش را دارد و هرکس به روش 
خودش مســائل را متوجه می شــود. پس چیزی که من 
می خواهم، این اســت که بتوانیم خیلی خوب همدیگر را 
بشناسیم و ارتباط برقرار کنیم و البته که من دوست دارم 
چنین ارتباطی با بازیکنانم داشــته باشم. ما ۱۱ ماه با هم 
زندگــی می کنیم، هر روز کنار هم هســتیم، گاهی اوقات 
بیشتر از خانواده هایمان کنار هم هستیم و اگر رابطه عالی 
با هم نداشــته باشیم، سخت می شــود که فضای عالی در 

تیم داشته باشیم. 
به ایــن دلیل که ما لحظات بســیار خوبــی کنار هم 
خواهیــم داشــت و در طول فصل با لحظات ســخت هم 
روبه رو می شــویم. این یک ماراتن است و ما می دانیم که 
می خواهیم همیشــه موفق باشیم و این نمی شود که شما 
همواره و در همه لحظات موفقیت داشته باشید. این برای 

ما خیلی مناسب است که روابط خوبی داشته باشیم و البته 
که در زمان تمرینات، شرایط متفاوت است.

شــما می دانید که استقلال یکی از محبوب ترین 
باشگاه ها در آسیا اســت و ده ها میلیون هوادار در 
ایران و خارج از ایران دارد. هواداران استقلال، این 
تیم را بسیار دوست دارند و عاشق تیمشان هستند 
و اخبار تیم را پیگیری می کنند. آیا شما پیامی برای 

هواداران استقلال دارید؟
 نکته ای که می خواهم هواداران اســتقلال بدانند، این 
است که ما داریم خودمان را خیلی سخت آماده می کنیم 
تا در همه رقابت های بجنگیم برای اینکه برنده شویم. این 
کار ســخت و مسئولیت ســختی برای ما است. الان همه 
احترام بیشتری به ما می گذارند زیرا می دانند که می توانیم 
همه حریفانمان را شکست دهیم، اما در عین حال این یک 
چالش و مسئولیت بیشتر هم برای ما هست. بازیکنان هم 
می دانند که باید بسیار بیشتر از فصل گذشته برای رسیدن 

به موفقیت تلاش کنند. 
اما من چیزی که می شنوم، می بینم و احساس می کنم 
را دوست دارم و آن داشتن ذهنیت برنده در هر روز است. 
این همان چیزی اســت که من می خواهــم. من ذهنیت 
برنده دارم و این همان چیزی است که در همه این روزها 

داشته ام.
من ســخت تلاش می کنم، بســیار جاه طلب هستم و 
دوست دارم برنده شوم. از هواداران استقلال هم می خواهم 
به ما باور داشته باشند و حمایتمان کنند زیرا می دانم که 

فصل فوق العاده ای خواهیم داشت.

مهارت همیشگی طارمی در کسب پنالتی و تبدیل آن به 
گل باعث شده تا بار دیگر هواداران اسپورتینگ و بنفیکا برای 

فصل آینده نگران شوند.
به گزارش »ورزش ســه« پیروزی پورتو در آخرین بازی 
تدارکاتــی پیش  فصل برابر موناکو بــا اتفاقی تکراری برای 
هوادران سفید و آبی ها و البته سایر باشگاه های پرتغالی همراه 
بود. مهدی طارمی، مهاجم ایرانی پورتو، در اولین حضورش 
در ورزشگاه دراگائو با گرفتن پنالتی از مدافع حریف موفق 

به گلزنی شد.
طارمی که در ریوآوه هــم مهارتش در گرفتن پنالتی از 
حریفان را به رخ کشــیده بود، با توجــه به ورود VAR به 
فوتبــال پرتغال، برخلاف انتظارات موفق تــر از قبل به این 
تخصصــش ادامه داد چرا که قبل از آن بســیاری از داوران 
بــا پیش فرض منفی نســبت به او وارد زمین  می شــدند و 
گاهــی خطاهای آشــکار روی او را نمی گرفتنــد اما بعد از 
VAR داوران دیگــر از خطاهایی که روی این ســتاره تیم 

ملی رخ می داد چشم پوشــی نمی کردنــد. همین موضوع 
باعث شــد تا از فصل گذشــته موجــی از واکنش ها بین 
هواداران اسپورتینگ و بنفیکا به عنوان رقیبان اصلی پورتو 
در پرتغال به راه بیفتد و آنها ســعی کردند با موضع گیری 
علیه طارمی تمرکز این بازیکن را برهم بزنند. کار به جایی 
رسید که یکی از ورزشی نویسان قدیمی پرتغال که از حامیان 
سرسخت اسپورتینگ به شمار می رود، در یادداشتی تند به 
طارمی تاخت. با این حال حمایت شــدید هواداران پورتو و 
البته عملکرد فوق العاده مهدی در آن مقطع باعث شــد تا 
منتقدان او چاره ای جز ســکوت پیدا نکنند. اما، طارمی بعد 
از اینکه یک تلاش ناموفق برای کســب پنالتی داشت، در 
دومین برخــوردش در محوطه جریمه داور را به دمیدن در 
سوت خودش به نشــانه اعلام پنالتی متقاعد کرد. هرچند 
بازیکن موناکو به هیچ وجه به تصمیم داور اعتراض نکرد، اما 
بلافاصله موجی از ترس بین هواداران سایر تیم های پرتغالی 
در توییتر به راه افتاد و آنها از آغاز مجدد روند کسب پنالتی 

توسط طارمی حتی پیش از شروع فصل به تلاش افتادند.
در مقابــل تعدادی از صفحات حامی پورتو هم از طارمی 

حمایت کردند و مدعــی بودند اعلام پنالتی در این صحنه 
درست ترین کاری بوده که داور می توانسته انجام دهد.

ماهی یک میلیون یورو برای هیچ

مقصرانفاجعه»ویلموتس«دنبالقهرمانسازی

ریکاردو ساپینتو:

جاه طلب هستم و ذهن برنده دارم

وحشت از طارمی پرتغال را فرا گرفت!

کارشناس برنامه تلوزیونی شــبکه ورزش، ادعای نگران 
کننده ای را در مورد تیم ملی والیبال ایران مطرح کرد.

به گزارش »ورزش سه«، تیم ملی والیبال ایران در لیگ 
ملت ها یک تورنمنت جذاب را پشت سر گذاشت که سرانجام 
آن شکست برابر لهســتان قدرتمند در مرحله یک چهارم 

نهایی آن هم با نتیجه 3-2 بود.
مسابقات لیگ ملت ها به جز نتایج آن دستاوردهای مهم 
دیگری نیز برای والیبال ایران به همراه داشــت که شــاید 
مهم ترین آنها درخشش پدیده هایی مثل امین اسماعیل نژاد، 

امیرحسین اسفندیار و دیگر ستاره های جوان تیم ملی بود.
البته نکتــه مهمی که در مورد تیم ملی وجود داشــت 
این بود که ما در لیگ ملت ها ســه بازیکن اصلی و کلیدی 
خود یعنــی جواد کریمی، علی اصغر مجرد و میثم صالحی 
را در اختیار نداشتیم. بازیکنانی که به دلیل مصدومیت، در 
حال ریکاوری هســتند تا خود را برای تورنمنت های پیش 
رو آماده کنند. در مورد علی اصغر مجرد، به نظر می رســد 
که این بازیکن بدون هیچ مشــکلی به مســابقات قهرمانی 

جهان خواهد رســید و مصدومیتش کاملا برطرف شــده 
اســت. از طرف دیگر میثم صالحی نیز شــرایط خوبی دارد 
و بهروز عطایی خیلی امیدوار است که او بتواند در قهرمانی 
جهان تیمش را همراهی کند. در مورد پاسور جوان تیم ملی 
یعنی جواد کریمــی این امیدواری وجود دارد که او در یک 
ماه باقیمانده بتواند به شــکل کامل آسیب دیدگی خود را 
پشت سر گذاشته و به مسابقات قهرمانی جهان برسد اما روز 
گذشــته، در برنامه مخصوص لیگ ملت ها در شبکه ورزش 

ادعای متفاوتی در این باره مطرح شد.
جواد مهرگان، که به عنوان کارشناس تلویزیونی در برنامه 
حاضر شــده بود در رابطه با پاســور جوان تیم ملی مدعی 
شد: من فکر می کنم که جواد کریمی به مسابقات قهرمانی 
جهان نمی رسد. نکته جالب اینکه مجری برنامه یعنی پژمان 
نجــات پور نیز این صحبت را تایید و اعلام کرد که احتمالا 
علی اصغر مجرد به مسابقات قهرمانی جهان خواهد رسید؛ 
این شــاید به این معنا باشد که حضور میثم صالحی در این 

تورنمنت مهم نیز در هاله ای از ابهام قرار دارد.

ادعایی که در برنامه تلویزیونی مطرح شد

تیم ملی والیبال با دو غایب بزرگ در قهرمانی جهان؟


